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Zápis z jednání Komise životního prostředí a odpadového 

hospodářství  

 
 

Zápis č. 3/ 2020 

Termín : 30.9.2020, 17.00 hod 

Místo : Městský úřad Úvaly, Arnošta z Pardubic 95, 250 82  Úvaly 

Rozdělovník : členové komise 

Přítomní členové  : Mgr. Jaromíra Borecká, Josef Polák, Petr Urban, Oldřich Bakos, 

Zuzana Arazim Dolejší, Jan Grünwald,  

 

Hosté  : Ing. Renata Stojecová, Jaroslav Špaček 

 

Omluveni : Ph.D., Dr. Vítězslav Pokorný, Mgr. Jan Špaček, Robin Duspara, 

Ing. Jindřiška Pilná, Ph.D., Miroslav Kolařík 

 

Zapisovatel : Daniela Jahnová  

 

Stav přítomných  

 

V 17.00 hod byli přítomni 4 členové komise životního prostředí a odpadového 

hospodářství, zasedání bylo oficiálně zahájeno.  

 

Program jednání   

 

Paní Mgr. Jaromíra Borecká, jako předsedkyně komise zahájila jednání komise životního 

prostředí a odpadového hospodářství. V tuto chvíli byli přítomni 4 členové komise 

životního prostředí a odpadového hospodářství. Komise není usnášeníschopná. Mgr. 

Jaromíra Borecká přivítala členy komise a hosta pana Jaroslava Špačka, pověřeného 

vedením Technických služeb města Úvaly, p.o. a seznámila přítomné členy komise 

s programem jednání pro komisi životního prostředí a odpadového hospodářství. 

 

bod 

č. 

Předmět 

  

1. 

 

2. 

 

3. 

 

4. 

 

Plánovaná podzimní výsadba a výsadba na jaře 2021 

Vyhodnocení plnění cílů plánu odpadového hospodářství za rok 

2019 – seznámení 

Informace – provoz nového sběrného dvora 

Mlýnský rybník – informace o stanovisku AOPK ČR  
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5. 

 

6. 

 

7. 

 

 

8. 

 

9. 

Otevření „Pohádkové cesty lesem za pořádkem“ 

Park zamilovaných na Vinici 

Informace o projektu osazování polních cest a vytvoření zeleného 

pásu podél budoucí přeložky I/12 

Informace o kácení kvůli kůrovci (lokalita Pražská) 

Ostatní 

 

Byl zahájen program jednání komise životního prostředí a odpadového hospodářství. 

 

Bylo změno pořadí programu. Bod č. 2 a bod  č. 3 byly projednány, jako bod č. 1. a bod č. 

2 komise životního prostředí a odpadového hospodářství. 

1. Vyhodnocení plnění cílů plánu odpadového hospodářství za rok 2019 – 

seznámení 

Paní Borecká na úvod seznámila členy komise s bodem č. 2 a předala slovo paní 

Stojecové. 

 

Příchod v 17:10 hod. Jan Grünwald a paní Zuzana Arazim Dolejší. 

 

V tuto chvíli je přítomno 6 členů komise životního prostředí a odpadového hospodářství. 

Komise je usnášeníschopná. 

 

     Vyhodnocení plánu odpadového hospodářství za rok 2019 města Úvaly vypracovala 

společnost ProfiOdpady s.r.o. v souladu s Plánem odpadového hospodářství města 

Úvaly a požadavky zákona č. 185/2001 Sb. o odpadech.  

      Z vyhodnocení vyplývá, že ve městě Úvaly je separace využitelných složek odpadu 

(sklo, papír, plast) oproti jiným městům nadprůměrná. Výtěžnost je dlouhodobě téměř o 

20kg vyšší než celorepublikový průměr. Účinnost separovaného sběru využitelných 

složek činila v roce 2019 cca 48,84% a již nyní je téměř splněna cílová hodnota pro rok 

2020 (50%). 

V roce 2019 bylo na skládky ukládáno cca 52% komunálních odpadů. Skládkován je 

veškerý směsný komunální odpad a zhruba 80% objemného odpadu. Měrná produkce 

objemného odpadu se zvýšila o cca 26kg na obyvatele a je nadprůměrná. Je tedy 

doporučeno dbát na oddělený sběr a následné roztřídění na složky, které lze využít. 

      POH ČR stanovuje cíl, snížit maximální množství biologicky rozložitelných 

komunálních odpadů (BRKO) ukládaných na skládky tak, aby podíl této složky činil v roce 

2020 maximálně 52 kg na obyvatele. V roce 2017 bylo v přepočtu na jednoho obyvatele 

města ukládáno v přepočtu 99,2 kg BRKO na obyvatele, což je o téměř 10 kg více než v 

roce 2016. A v roce 2018 bylo ukládáno v přepočtu 98,8 kg BRKO na obyvatele. A v roce 

2019 bylo ukládáno v přepočtu 106,3 kg BRKO na obyvatele. Na tomto množství se 

značně podílí směsný komunální odpad, který obsahuje až 48 % biologicky rozložitelné 

složky a objemný odpad, který obsahuje až 30 % biologicky rozložitelné složky.  
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     Díky pořízení nádob z dotace do domácností se množství odděleného sběru BRKO 

neustále zvyšuje - 2017 -589t, 2018 791t, 2019 997t za rok. 

Vyhodnocení za rok 2020 bude zpracováno v průběhu prvního pololetí roku 2021. 

     Podzimní kolečko bude zajištěno prostřednictvím pana Fidlera a jarní kolečko bude již 

zajištěno Technickými službami města Úvaly, p.o. 

 

     Třídění odpadů se v Úvalech dlouhodobě zlepšuje, ale není to stále optimální. Stále je 

ve směsném odpadu velký podíl biologicky rozložitelných komunálních odpadů (BRKO).  

 

Diskuse:  

P. Bakos: Když člověk přiveze na nový sběrný dvůr větší množství biologicky 

rozložitelného odpadu, tak mu nevezmou všechno. Stále je nevyhovující provozní doba 

sběrného dvora, jen čtyři dny v týdnu. 

Pí. Borecká: To je dobrá připomínka.  

P. Bakos: Kam mám dávat zářivky a baterie?  

Pí. Stojecová: Na úřadě v Riegerově ulici jsou boxy na drobný elektroodpad, žárovky a 

baterie.  

 

Text usnesení č. 14/2020 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí.   

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

2. Informace – provoz nového sběrného dvora  

Paní Borecká na úvod seznámila členy komise s bodem č. 3 – Informace – provoz 

sběrného dvora a předala slovo panu Jaroslavu Špačkovi, pověřenému vedením 

Technických služeb města Úvaly, p.o.  

Sběrný dvůr je koncipován a nějak nastaven. Není tam v současné době prostor pro 

štěpkovač. O této problematice víme a štěpkovač je připravený k používání.  

     Otevírací doba sběrného dvora je čtyři dny v týdnu a také záleží na personálním 

obsazení.  

Snaha je otevřít pro občany sběrný dvůr více dní v týdnu, aby měli tuto službu 

k dispozici. Sběrný dvůr má určitou kapacitu, která se musí dodržet.  

     Podzimní kolečko bude zajištěno panem Fidlerem a jarní kolečko 2021 již budou 

zajišťovat Technické služby. Do budoucna se budou lidé vzdělávat přes webové stránky. 

Jsou ještě věci, které se dořešují.  

    V plánu odpadového hospodářství za rok 2019 se odráží pan Fidler a ne nový sběrný 

dvůr. Nový sběrný dvůr se v POH projeví až v roce 2021.  

 

    Město Úvaly uvažovalo přejít na systém PAYD, na systém vážení odpadů. V obcích jsou 

s tím problémy. Riziko černé skládky. Komunální odpad se strká do tříděného odpadu. 

Problém v bytovkách, aby se někdo necítil poškozen, že platí víc. Musí se zamykat 

popelnice, aby je neplnil někdo jiný. Touto cestou město Úvaly nepůjde.  

    Úvaly začaly zvažovat jinou variantu. Na sběrných místech by zůstaly kontejnery na 

kov, olej, oblečení a sklo (s otazníkem). Do domácností by se přidaly buď popelnice 
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anebo pytle. Obec Přišimasy má pytlový sběr a je spokojena. Obec Škvorec má přidané 

popelnice do domácností, a to na plast a papír. Obec si slibovala od tohoto třídění víc, 

než dostala. Tato služba je poskytována od května tohoto roku. Je to ještě krátká doba 

na vyhodnocení této služby. 

 

Diskuse:  

P. Špaček: Lidé jsou neukáznění a netřídí dobře. Při třídění znehodnotí celou nádobu 

jiným odpadem. Město Úvaly uvažuje, že pořídí nové svozové auto, chceme motivovat 

lidi. Technické služby celý týden objíždějí separovaná hnízda, která jsou přeplněná. 

Zřejmě je využívají i právnické osoby. Chceme do budoucna převzít i živnostenský 

odpad. Zvažujeme střídavý směnný provoz. Chceme motivovat lidi ke třídění.   

P. Polák: Obec Jirny měla pytlovou službu a odstoupila od této služby.  

P. Bakos: Bylo by dobré kontrolovat živnostníky, kam dávají živnostenský odpad. 

Pí. Borecká: Lidé vozí odpad do Úval z okolí. Nejhorší jsou na tom separovaná místa na 

okraji Úval.  

Pí. Stojecová: Odbor životního prostředí provádí kontroly živnostníků.  

P. Špaček: Některá separovaná místa se hlídají kamerovým systémem. Městská policie 

to poté vyhodnocuje. Každé separované místo něčím trpí.  

 

Pí: Borecká: Prosím, zda by komise udělala závěr, zda přejít na pytlový systém nebo 

přidat popelnice do domácností. 

Pí. Dolejší: Už je rozhodnuto, že nebude služba PAYD. 

Pí. Borecká: Ještě není rozhodnuto.  

Pí. Dolejší: Bylo by dobré dělat osvětu a motivovat lidi ke třídění. Na druhou stranu se mi 

zdá, že situace s tříděním je v tuto dobu lepší.  

P. Špaček: S panem starostou se sejdeme a budeme propočítávat různé varianty služeb. 

Zvážíme nejlepší a nejvýhodnější variantu. Budeme muset přizpůsobit vše novému 

systému.  Bude potřeba změnit formu vážení a případně u nových aut bude potřeba 

dynamická váha. Blíž je systém popelnice do domácností. Vše se teprve zvažuje.  

Pí. Borecká: Ekonomický aspekt je důležitý.  

Pí. Dolejší: Bylo by možné zavést na sběrném dvoře službu – „vše za odvoz“. Lidé by si 

mohli ze sběrného dvora odvést věc, která by se jim líbila.  

P. Špaček: Obsluha na sběrném dvoře v současné době obslouží max. 7 automobilů.  

Pí. Borecká: Jak dlouho budou na sběrném dvoře ty věci ležet? Jde o to, aby tam 

nevznikala skládka. Na internetu je jistě hodně takových služeb.  

Pí. Dolejší: Zkusím zjistit více informací, jak to funguje v Roztokách.  

P. Polák: Doba udržitelnosti sběrného dvora je 5 let a nesmíme zasahovat do konceptu 

sběrného dvora.  

P. Špaček: Do nového sběrného dvora začínají jezdit i lidé, kteří jezdili k panu Fidlerovi. 

P. Bakos: Opět se vracím k otevírací době. Sběrný dvůr je otevřen pouze 4 dny v týdnu, a 

to v odpoledních hodinách.  

Pí. Borecká: Bylo by dobré zvážit otevření sběrného dvora, a to jeden den v dopoledních 

hodinách.  

P. Špaček: Máme málo dat, abychom toto vyhodnotili. Víme o tom, že otevírací doba je 

v současné době problém, který nám brání ve sběru odpadů.  

P. Bakos: Prosí ujasnit kompetence mezi odborem životního prostředí a Technickými 

službami města Úvaly.  
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Pí. Stojecová: Probíhá vzájemná spolupráce na základě dohod a zadávání požadavků 

prostřednictvím vnitřního systému. Pokud zadám Technickým službám, že mají vysadit 

stromy 7 – 8 m od sebe, tak spoléhám, že to tak udělají.  

 

Odchod v 17.00 hod. pan Jaroslav Špaček.  

 

Text usnesení č. 15/2020 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí.   

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

3. Plánovaná podzimní výsadba a výsadba na jaře 2021 

Paní Borecká na úvod seznámila členy komise s bodem č. 1 - Plánovaná podzimní 

výsadba a výsadba na jaře 2021 a předala slovo paní Stojecové. Jedná se převážně o 

jarní dosadby. 

Dosadby budou provedeny dle projektových dokumentací pana Ing. Lukáše Štefla.  

Jedná se o dosadbu: 

1. V ulici Bulharská – sadové úpravy – bude zde středový ostrůvek a kolem toho se 

budou vysazovat levandule.  

2. V ulici U Přeložky – autobusová zastávka se bude rušit a předělávat. Budou zde 

vysázeny skalníky a cibuloviny.  

3. U Penny marketu, v ulici Škvorecká – stávající sakury se budou podsazovat keři.  

4. Ulice Pražská – poliklinika (etapa 1), Úvaly – se bude dosazovat 6 ks stromů do 

konce října 2020, a to 2 ks javoru a 4 ks jinanu. Jedná se o tematickou výsadbu.  

5. V ulici Škvorecká – bude zde pokračovat keřová výsadba, a to skalníky, růže a 

kalina obecná.   

6. Na Spojce – podobný styl výsadby, jako v ulicích.   

Realizace výsadby je podzim až jaro 2021, dle financí a časových možností firmy, 

která bude vysazovat.  

Paní Stojecová dále informovala členy komise, že je v současné době objednané 

osivo – louka pro motýly za 3 500,- Kč. Osivo bude předáno panu Drskovi, který připraví 

záhon.  

Diskuse: 

P. Bakos: Bylo by možné vysázet mezi duby v Aleji úvalských dětí nějaké keře, aby při 

sekání trávy nedocházelo k poškozování stromů. Aleje, zvláště s keřovým podrostem 

mohou být do jisté míry biokoridorem. 

P. Grünwald: Vhodný je např. bez černý nebo ptačí zob. 

P. Bakos: Může to být různorodá výsadba, která je vhodná pro ptactvo a není drahá.  
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P. Polák: Šípek bych tam nevysazoval. Chodí tam rodiny s malými dětmi. 

Pí. Borecká: Musí být zachován průchozí pás.  

 

  

P. Bakos: Prosím o vysázení keřů v Aleji úvalských dětí, aby mezi vysázenými stromy 

nedocházelo při sekání k poškozování stromů.   

 

  

 

Text usnesení č. 16/2020 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere na vědomí výsadby dle projektových dokumentací 

pana Ing. Lukáše Štefla a komise doporučuje výsadbu 

keřového patra původních druhů v Aleji úvalských děti I.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

4.  Mlýnský rybník – informace o stanovisku AOPK ČR  

Paní Borecká na úvod seznámila členy komise s bodem č. 4 – Mlýnský rybník – 

informace o stanovisku AOPK.  

 

Odbor životního prostředí a územního rozvoje zaslal na AOPK ČR žádost o stanovisko 

k záměru rekonstrukce Mlýnského rybníka v Úvalech.  

 

Odbor životního prostředí a územního rozvoje obdržel stanovisko AOPK ČR takové, 

že v případě vytvoření velkého rybníka by bylo nutné mokřadní plochy a litorály uměle 

vytvořit. Jejich rozsah by byl ve srovnání se současným stavem omezený a jejich 

zachování a kvalita by byly problematické vzhledem ke kvalitě vody přitékající Výmolou i 

předpokládanému rychlému zarybnění z výše položených rybářských intenzivně 

využívaných rybníků.  

 

Záměr rozšíření nádrže v předložené podobě takto AOPK ČR nepovažuje 

z hlediska biodiverzity za vhodný a nepodporuje jej.  

 

Z pohledu biodiverzity lze podpořit citlivou rekonstrukci Mlýnského rybníka 

v jeho stávající rozloze. Těžiště opatření by mělo být v odbahnění současné zátopy 

s vytvořením či ponecháním dostatečné rozsáhlého litorálu (mělkovodí o běžné hloubce 

vody do 0,6 m) a v zajištění uspokojivého technického stavu hráze a objektů nádrže.  

 

Možné je i mírné rozšíření nádrže, a to zejména o prostor obdélníkové tůně po pravé 

straně jeho současného přítoku nebo o méně hodnotný les s převahou javoru mléče u 

přítoku Výmoly do rybníka. Takto by mohl být získán zejména prostor pro rozvoj litorálů.  

 

Je také pravděpodobné, že prostoru nad současnou zátopou nádrže by mohly být 

detailním aktualizačním přírodovědeckým průzkumem vytipovány dílčí méně hodnotné 

plochy, vhodné pro vyhloubení nových tůní – pokud možno běžně nekomunikujících 

s tokem Výmoly.  
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Biologickou hodnotu tůní by podpořilo občasné pročištění od spadaného listí a větví, 

mírné rozšíření plochy tůní a prosvětlení jejich okolí. Biologickou hodnotu lužního lesa je 

možné zvýšit podporou přirozeného zmlazení domácích druhů lužních dřevin. Celkovou 

biologickou hodnotu území by podpořila obnova nivní louka na p.č. 3136 při východním 

kraji území.    

 

Biologickou hodnotu nádrže by v budoucnu podpořilo udržování nižší rybí osádky. 

 

Nádrž svou polohou a okolím má i nesporný estetický, krajinářský a rekreační 

význam. AOPK ČR nedoporučuje uvažovat o nějaké výraznější kultivaci území nad 

současnou zátopou ve smyslu vytváření parku. Je vhodné vycházet ze současného stavu 

přírodního luhu, a ten dále rozvíjet.  

 
Diskuse:  

P. Urban: Kdo prosazoval tento návrh. 

Pí. Borecká: Pan Vrzák a pan Petržílek. 

Pí. Borecká: Stávající lužní les má výrazně vyšší význam, než co by tam vzniklo.   

P. Polák: Navrhl bych tam pouze nějaký chodník a nechal bych rybník ve stávajícím stavu. 

P. Polák: Členové komise doporučují ponechat rybník ve stávajícím stavu a zanechat 

lužní les a prosí paní Stojecovou, aby tato skutečnost byla zohledněna v územním plánu. 

Pí. Stojecová: V této věci se musím spojit se zastupitelem panem Černým. 

 

Text usnesení č. 17/2020 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí a komise doporučuje 

nechat rozsah rybníka ve stávajícím stavu a zanechat lužní 

les.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

5. Otevření „Pohádkové cesty lesem za pořádkem“ 

Paní Borecká na úvod seznámila členy komise s bodem č. 5 a předala slovo paní 

Stojecové.  

Jedná se o naučnou stezku, kterou realizuje společnost CENTRA a.s.  V současné 

době probíhají dokončovací práce, a to instalace cedulí. Grafiku cedulí připravuje paní 

Čejková, která ještě na cedulích pracuje. Poté bude dílo oficiálně předáno.  

 

Informace o projektu, včetně projektové dokumentace jsou uveřejněny na webových 

stránkách města Úvaly.  

 

 

Diskuse: 

P. Bakos:  Na stezce jsem neviděl jediné malé dítě, že by si hrálo s piškvorkami, 

vysedávají tam pouze starší děti.   
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Text usnesení č. 18/2020 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

6. Park zamilovaných na Vinici 

Paní Borecká na úvod seznámila členy komise s bodem č. 6 – Park zamilovaných na 

Vinici. Jedná se o městský pozemek na konci Aleje úvalských dětí, kde byl návrh vytvořit 

park zamilovaných. Vysázet tam třešně a umístit tam atrakci, a to zvon lásky. Podstatné 

je se dohodnout, zda tam nechat pole nebo tu část zalesnit. 

Diskuse: 

P. Urban: Koho to napadlo?  Pan Urban měl podobný nápad, ale město s tím 

nesouhlasilo.  

Pí: Dolejší. Pokud to má být park zamilovaných, tak by se tam hodil vysadit strom jinan. 

Ten by se tam hodil. 

P. Bakos: Vysázel bych tam smíšený les. Třešně odkvetou a je to fádní strom. Když se 

vysází duby a buky, je to výsadba pro budoucnost.  

P. Grünwald: Doplnil bych do krajiny to, co jí chybí a nemusí to být stromy. Poskytne to 

stanoviště pro ptactvo a zvěř.  

Pí. Borecká: Zvon lásky by se mohl umístit do jiné třešňovky. 

P. Urban: To je dobrý nápad. 

 

 

Text usnesení č. 19/2020 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí a komise doporučuje 

na předmětném městském pozemku provést výsadbu 

smíšeného lesního porostu se stromovým a keřovým 

patrem, které bude tvořit přechod mezi stávajícím lesem a 

zemědělskou krajinou.     

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

 

7. Informace o projektu osazování polních cest a vytvoření zeleného pásu 

podél budoucí přeložky I/12 

 

Paní Borecká na úvod seznámila členy komise s bodem č. 7 a předala slovo paní 

Stojecové.  

Výsadba, která nebyla na jaře zrealizována, byla na podzim zastavena, a to z důvodu 

nepropojení alejí na jihu směrem na Hostýn. Mělo proběhnout jednání s ACHP Mstětice, 

ale k jednání zatím nedošlo.  
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Jedná se o náhradní výsadbu podél budoucí přeložky I/12. Paní Stojecová 

informovala, že jako orgán státní správy uložila náhradní výsadbu na valy budoucí 

přeložky I/12. Můj návrh nebyl schválen. Bylo mi řečeno, že valy budou osazovat ŘSD a 

my máme vymyslet náhradní výsadbu, která by se hodila do města. Jedná se cca o 1 500 

ks stromů a cca 1 500 ks keřů. Musíme počítat s tím, že přeložka I/12 bude zrealizovaná 

v horizontu 10ti let.  

 

Diskuse: 

Pí. Borecká:  Stromy se budou vysazovat, až po ukončení všech terénních úprav na 

přeložce I/12.  

Pí Stojecová:  Budu ráda, kdyby někdo věděl, kam umístit na městské pozemky náhradní 

výsadbu za kácení na přeložce I/12. Bude se ale realizovat až v horizontu 10ti let. Tuto 

informaci musím dát do závazného stanoviska do územního rozhodnutí. 

P. Polák: Navrhuji příště donést mapu s městskými pozemky. 

Pí. Stojecová: Navrhuji, abyste se podívali na mapu katastrálního úřadu. Zadejte si tam 

katastrální území Úvaly u Prahy a podívejte se na LV č. 100001. 

Pí. Borecká: Prosím o návrh městských pozemků, které by byly vhodné pro tuto 

náhradní výsadbu. Posílejte návrhy e-mailem paní Stojecové nebo paní Jahnové.  

 

Text usnesení č. 20/2020 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

8. Informace o kácení kvůli kůrovci (lokalita Pražská) 

Paní Borecká na úvod seznámila členy komise s bodem č. 8 – Informace o kácení 

kvůli kůrovci (lokalita Pražská) a předala slovo paní Stojecové.   

Paní Stojecová informovala, že obdržela minulý týden z Kostelce nad Černými lesy 

první informaci z prohlídky lesů v Úvalech. Překvapivě bylo zjištěno, že máme v lese 

Pražská kůrovce. Doporučili nám vykácet i doposud zdravé stromy. Tuto informaci bude 

paní Stojecová předkládat na jednání rady města.  Do budoucna s tím počítám, jsou tam 

javory a jasany. Pak máme menší kůrovcové lokality v lese na Vinici, tam je zajištěna 

samovýroba z kůrovcového dříví.  

 

Diskuse: 

Pí. Stojecová: Pan Urban a pan Bakos si na odboru životního prostředí vyzvedli chráničky 

a označují v lese budoucí cílovou skupinu, mladé stromky, aby měly šanci vyrůst a nikdo 

je nezničil.  

Pí. Stojecová: Budeme podporovat v lese druhově pestřejší výsadbu.  

P. Bakos: Pan Sedláček pro Úvaly skončil?  

Pí. Stojecová: Pan Sedláček je stále pro Úvaly jako odborný lesní hospodář a Kostelec 

nad Černými lesy je poradním orgánem.  

Pí. Stojecová: Informovala pana Bakose o tom, že pan Třeštík z Kostelce nad Černými 

lesy chtěl uskutečnit první prohlídku lesa sám. Při další prohlídce se pan Třeštík spojí 

s panem Bakosem a půjdou na prohlídku lesa společně.    
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Pí. Stojecová: Dále informovala, že se kácení v lese  Králičina řeší s Technickými službami, 

dle plánu péče. Kostelec nad Černými lesy neměl k lesu v Králičině větší výhrady.            

 

Text usnesení č. 21/2020 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 

9. Ostatní 

Diskuse:  

Pan Urban: Prosí, aby Technické služby prosekaly lesík od Homolky k naučné stezce 

v Králičině. 

Pí. Stojecová: Od I/12 jsou pozemky v soukromém vlastnictví. Dáme požadavek na 

helpdesk Technických služeb. 

Pí. Stojecová: U Mlýnského rybníka byla cedule, ale bohužel nikdo neví, co na ceduli bylo. 

Město chce tuto ceduli obnovit. 

P. Urban:  Pamatuje si, co na ceduli bylo a spojí se s panem Psotou a poté bude 

informovat členy komise. Byly tam informace o Masarykově stezce. 

 

Text usnesení č. 22/2020 Výsledek hlasování 

Komise životního prostředí a odpadového hospodářství 

bere tento bod programu na vědomí.  

Pro 6 

Usnesení bylo přijato  Proti 0 

Zdržel se 0 

 
 
Jednání bylo ukončeno v 19:15 hod.  
Zapsala: Daniela Jahnová 
Ověřila:  Mgr. Jaromíra Borecká  


